



FU referat – 08. august 2023

<u>Tilstedeværende:</u> Eva Jonathan Rasmus - Online Nikolaj Victoria - Online	<u>Fraværende:</u>
<u>SEK:</u> Rene	

Programpunkter

Programpunkt	Referat
Velkommen og formalia	Forkvinden byder velkommen René skriver referat og Nikolaj er dirigent 2 punkter tilføjes: HOB 3 punkter Pride-debat d. 16 august
Status på opgaver fra sidst	Jonathan – udarbejde UDDAK bilag – done og behandles idag Deur – Bifrostpuljens retningslinjer – udskudt til hob 3 Jonathan, Eva og René – forbered oplæg til møde på Ungdomsøen – Oplægget blev lavet og afholdt, og blev modtaget med stor klapsalve.
Siden sidst	Vi har afholdt sommerskole, hvor Eva også var på besøg. (det er en tradition vi skal fortsætte med. Altså besøg fra forpersonskabet) I UDDAK – Troels Barkholt udtræder af UDDAK, de vælger internt en ny koordinator. Sekretariatet er tilbage fra sommerferie på fuld styrke, og den nye supersoldat (Lea) starter her i august.
Optagelse af nye lokalforeninger	Larpmakers Grundet manglende mandat/retning omkring demokrati og foreningsfælleskab, behandles denne sag først efter det mandat er søgt hos hovedbestyrelsen. Ullr's Hird Grundet manglende mandat/retning omkring demokrati og ungdomsfokus, behandles denne sag først efter det mandat er søgt hos hovedbestyrelsen.
Økonomisk opdatering	FU modtager en økonomisk opdatering Og nikker godkendende til sekretariatets justeringer og bud på året.
Opdatering på FIR og Bodil Koch-prisen	Det besluttes at vi skal kontakte DUF (Freja) og høre om vi skal deltage eller hvordan de ser processen herfra. Det besluttes at hvis vi skal deltage, så regner vi med at DUF betaler, og hvis de ikke vil, så vil Bifrost betale for 2 personer.



Gennemgå UDDAKS rolle og processer	<p>Jonathan har lavet et provokationspapir, for at diskutere mulige ændringer til Bifrosts procedure for afholdelse af Krigslive, og den generelle proces for valg af arrangører til Bifrosts landsaktiviteter. Planen er at mulige ændringer skal sendes til hovedbestyrelsen.</p> <p>Der diskuteres, og nedsættes arbejdsgrupper. Der sendes dog 1 forslag til HOB 3 om Krigslive delen, og en gruppe forbereder et punkt om valg af arrangører i Bifrosts generelt til HOB 4</p>
Sende taler til Pride-debat d. 16 august	<p>Vi er blevet kontaktet om DUF, om vi vil sende en taler til en panel-debat i forbindelse med pride.</p> <p>FU beslutter at sige ja tak til invitationen og vil sende Nickolaj Oksen</p>
HOB 3 punkter	<ul style="list-style-type: none"> - Principielle punkter for optagelse af lokalforeninger: - Ungdomsfokus - Passive medlemmer, demokratiske krav - Lokal aktiviteter vs. Projektforeninger = nye foreningstyper - Træningsforeninger kontra Træningsforeninger med træf med magisk cirkel - Opdatering af retningslinjer for Bifrost puljen - Budget 2024 - Generalforsamlings tema - Opdatering til kompetencedokumentet omkring Krigslive (skal ikke afholdes hvert år, kan sættes krav til arrangørerne andet end at følge manifestet, afspejlende Bifrosts udvikling) - Det usjove udvalg skal bruge en 1½-2 time. - Samværspolitik - Økonomisk opdatering - Opdatering på strategi - Jubilæum (arbejdsopgaver mm)
Opgaver til næste gang	<p>Deur og Jonathan – Bifrostpuljens retningslinjer Oksen, Jonathan og Eva – genbesøge bilaget om procedure for valg af arrangører i UDDAK Jonathan – Ryk politisk udvalgmødet d. 16 august. Grundet Pride paneldebat, SEK – kontakte foreninger der har søgt optagelse, om at deres proces udskydes.</p>
Mødedatoer for resten af året	<p>Møder: d. 19 september i kbh d. 31 oktober i kbh</p>
Evt.	<p>Fix kodeord til Dropbox – grundet ændring d. 11 juli 2023, SEK er på den.</p>